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Geachte leden van het College van B&W en leden van de gemeenteraad van Groningen,  

 

 

Een aantal verontruste bewoners van de wijk Gravenburg heeft zich onlangs bij het VWH- 

bestuur gemeld, onder andere om te vragen of de VWH wat voor hun zou kunnen betekenen 

in de kwestie van de tijdelijke bouw van een noodopvangdorp naast de wijk Gravenburg. Zij 

doen dit, omdat de wijkraad Gravenburg ook vertegenwoordigd is in het VWH bestuur. 

Daarbij gaat het om steun in hun verzet tegen de gang van zaken bij het gemeentelijk besluit 

tot de bouw van een tijdelijk opvangdorp naast het zuidelijk gedeelte van de wijk. Dit 

opvangdorp is in eerste instantie bestemd voor Oekraïners en later mogelijk ook voor anderen. 

 

De procesgang rondom dit besluit heeft bij veel wijkbewoners vragen opgeleverd die 

al eerder in een bewonersbrief aan de gemeente zijn opgetekend en aangeboden aan de 

wethouder. De gemeente heeft in een brief van 29 juni 2022 (zie bijlage) geantwoord op veel 

vragen. Mogelijk kunnen deze schriftelijke antwoorden een deel van de ontstane onrust 

wegnemen, maar dat is op dit moment nog niet goed in te schatten, want de antwoordbrief is 

van recente datum en deze antwoorden worden nu door de wijkbewoners besproken.  

Belangrijk is ons inziens de derde alinea van de gemeentebrief, waarin staat  “De komende 

tijd blijven wij als gemeente graag met u in gesprek. Om u te informeren over de 

werkzaamheden en welke suggesties van bewoners we op welke manier in de realisatie 

kunnen meenemen”.    

 

Om te zorgen dat dit gesprek met de bewoners ook daadwerkelijk kan bijdragen tot 

een oplossing van de problemen en het wegnemen van de ontstane onrust vraagt  het VWH-

bestuur aan College en Raad daarom om geen onherroepelijke stappen te nemen in dit proces 

of onherroepelijke uitvoeringshandelingen te doen, vóórdat dit gesprek c.q. deze gesprekken 

plaatsgevonden hebben. Om zinvol te kunnen zijn moet een dergelijk bewonersgesprek over 

meer kunnen gaan dan alleen de punten en komma’s van een verder al vaststaand plan.   

 

 

 



 

 

Het VWH-bestuur is verder van mening dat veel van deze onrust voorkomen had 

kunnen worden als het besluitvormingsproces beter was verlopen. Wij vinden dat de lokale 

wijkraden geconsulteerd hadden moeten worden in de fase dat het besluit voorbereid werd en 

dus voordat het besluit genomen was. Volgens het bestuurlijk convenant met de lokale 

wijkraden hebben die daar ook recht op. Dan hadden we onze rol als adviseur van de lokale 

politiek en bestuur op de juiste wijze kunnen invullen en tijdig kunnen aangeven waar de 

gevoeligheden lagen. Dan had het besluit er waarschijnlijk anders uitgezien, misschien ook 

niet, maar dan was het wel beter onderbouwd geweest en had de gemeente antwoorden paraat 

gehad op een aantal bewonersvragen. Ons inziens was de onrust dan kleiner geweest.  

 

De procesgang in dit dossier doet ons sterk denken aan de gang van zaken bij het 

besluit tot het vestigen van stadnomaden aan de Aduarderdiepsterweg. Ook daar voelden de 

bewoners zich overvallen door het besluit van de gemeente en werden de wijkraden en het 

gemeentelijk gebiedsteam als adviseurs gepasseerd. Het logische gevolg daarvan is onrust 

onder de bewoners die hun hakken in het zand zetten en gefrustreerde wijkraden, die hun 

motivatie om bewonersvertegenwoordiger te zijn, ter plekke zien verdampen. Daarna moet er 

veel moeite en energie gestoken worden in pogingen om de schade te repareren, de situatie te 

normaliseren en daarna te proberen om het genomen besluit alsnog zodanig te verbeteren dat 

zoveel mogelijk mensen ermee kunnen leven.    

 

Dat is in dit dossier helaas nu ook aan de orde. Ons inziens kan dat herstelproces het 

beste beginnen door snel, dus nog vóór het vakantiereces, met de bewoners(delegatie) in 

gesprek te gaan om te zien of en hoe de verschillen overbrugd kunnen worden. Indien door 

betrokken partijen gewenst wil de VWH daarbij graag zijn diensten aanbieden.   

 

 

Wij zijn benieuwd naar uw antwoord,  

 

 

Hoogachtend, 

 

 

Het VWH-Bestuur. 


